
Protokół Nr XXIX /2012 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 29 listopada 2012r. 

 

XXIX Sesja czwartej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła 

się  

29 listopada 2012r. w sali sesyjnej Urzędu Miasta przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji 

stanowi załącznik nr 1.  

Ad. 1  

Otwarcie XXIX Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1200, a zakończyły ok. godz. 1300 Obrady otworzyła  

i prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu Zofia Andrzejewska. 

Przewodnicząca przywitała wszystkich przybyłych na sesję. Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2), 

- Skarbnik Powiatu - Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu – Ewa Kalisz- Górzkowska, 

- Radca Prawny – Maciej Sikorski, 

- Burmistrz Miasta – Józef Blank, 

- Adam Zapałowski (Urząd Gminy Kurzętnik)   

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu, pracownicy Starostwa Powiatowego (lista w 

załączniku nr 3) 

- przedstawiciele mediów: Redaktor Kuriera Iławskiego - Aleksandra Malinowska oraz 

Redaktor Tygodnika Internetowego – Grzegorz Podkomorzy, 

Ad. 2  

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła, że aktualnie w sesji uczestniczy 14 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecni byli radni: Stanisław Czajka, Adam Głowacki, Danuta Mazurkiewicz.  

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodnicząca zaproponowała, aby Sekretarzem obrad był p. Jan Czapliński. 

Przewodnicząca zapytała czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Radny Czapliński wyraził zgodę.  
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Przewodnicząca zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem kandydatury radnego na sekretarza 

obrad. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 13 radnych  głosowało „za”, radny 

Czapliński wstrzymał się od głosu. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad, który radni otrzymali w materiałach sesyjnych 

(załącznik nr 4). Poinformowała, że w związku z tym, iż od momentu wysłania materiałów na 

sesję toczą się rozmowy dotyczące kwestii, o których mowa w uchwałach z punktów: 

18 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym 

Mieście Lubawskim i szkół wchodzących w jego skład, 

19 - Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia i zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej w Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim, 

19 a - Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia, rozwiązania i zamiaru likwidacji szkół 

wchodzących w skład Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach, 

proponuje się przenieść ww. punkty na osobną sesję. 

Przewodnicząca sprostowała, że chodzi tylko o punkty 19 i 19a. Sesja odbędzie się 17 grudnia 

o godz. 10.  

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad po zmianach. 

Głosowało 14 radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie XXIX Sesji Rady Powiatu. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Powołanie Sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Powiatu.   
6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 
7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 
8. Informacja na temat analizy oświadczeń majątkowych przez Urząd Skarbowy. 
9. Przerwa 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/130/2011 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2011r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2012-2037 oraz 
uchwał zmieniających: XVIII/158/2012 z dnia 25.01.2012r. , XX/171/2012 z dnia 
2.03.2012r., XXI/182/2012 z dnia 29.03.2012r., XXII/196/2012 z dnia 26.04.2011r., 
XXIII/208/2012 z dnia 31.05.2012r., XXIV/212/2012 z dnia 28.06.2012r., 
XXV/220/2012 z dnia 26.07.2012r., XXVI/233/2012 z dnia 21.08.2012r., 
XXVII/241/2012 z dnia 28.09.2012r., XXVIII/248/2012 z dnia 26.10.2012r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 
XVI/131/2011 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2011r. 
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w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Nowomiejskiego na 2012r. oraz uchwał 
zmieniających: XVIII/159/2012 z dnia 25.01.2012r., XX/172/2012 z dnia 2.03.2012r., 
XXI/183/2012 z dnia 29.03.2012r., XXII/197/2012 z dnia 26.04.2012r., 
XXIII/209/2012 z dnia 31.05.2012r., XXIV/213/2012 z dnia 28.06.2012r. 
XXV/221/2012 z dnia 26.07.2012r., XXVI/234/2012 z dnia 21.08.2012r., 
XXVII/242/2012 z dnia 28.09.2012r., XXVIII/249/2012 z dnia 26.10.2012r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu Agencji 
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokali użytkowych 
Powiatowemu Urzędowi Pracy w Nowym Mieście Lubawskim. 

14. planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim na 
2013r. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście Lubawskim.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z 
inwestycją „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1321N Kurzętnik – Nielbark”. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i 
ich przechowywanie. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym 
Mieście Lubawskim i szkół wchodzących w jego skład. 

19. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
20. Sprawy różne. 
21. Zakończenie obrad XXIX Sesji Rady Powiatu. 

 
Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Powiatu 

Przewodnicząca poinformowała, że sekretarzem obrad XXVIII Sesji był radny Andrzej 

Andrzejewski. Przewodnicząca poprosiła radnego o zabranie głosu. 

Radny Andrzejewski poinformował, że zapoznał się z protokołem. Protokół jest zgodny z 

przebiegiem obrad. Radny wnioskował o przyjęcie protokołu. 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XXVIII/2012. 

Głosowało 14 radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z prac Zarządu 

Sprawozdanie z prac Zarządu IV kadencji w okresie od 24 października do 22 listopada 

2012r. stanowi załącznik nr 5. W materiałach sesyjnych radni otrzymali protokoły z 

posiedzeń Zarządu w dniach 15, 23 października oraz 5, 13 i 14 listopada 2012r.  

Przewodnicząca poprosiła p. Starostę o krótkie uzupełnienie sprawozdania. 

Na salę obrad wszedł Burmistrz Nowego Miasta Józef Blank oraz redaktor TV NML. 

Starosta poinformowała, że w okresie międzysesyjnym, poza pracami Zarządu, miały 

miejsce następujące wydarzenia: 



 4

- 26 października Starosta uczestniczyła w podsumowaniu Tygodnia Kariery 

organizowanego przez Poradnię Psychologiczno – Pedagogiczną.  

- odbyło się spotkanie z Dyrektorem Wojewódzkiej Biblioteki Pedagogicznej na temat 

przejęcia przez powiat biblioteki pedagogicznej w Nowym Mieście co nastąpi z dniem 1 

stycznia 2013r. 

- dwukrotnie odbywały się spotkania w Ministerstwie Zdrowia, ostatnie spotkanie miało 

miejsce 20 listopada z Ministrem Neumannem. Spotkania dotyczą przekształcenia SP ZOZ 

w spółkę.  

- odbyły się spotkania z wójtami gmin na temat inwestycji drogowych. W spotkaniach 

uczestniczył Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych, 

- 11 listopada odbyły się uroczystości z okazji Święta Niepodległości,   

- 12 listopada p. Wicestarosta uczestniczył w spotkaniu zorganizowanym przez Warmińsko – 

Mazurski Szkolny Związek Sportowy, 

- 13 listopada odbyło się spotkanie z naczelnikami Starostwa, 

- 14 listopada na Zamku w Olsztynie odbyła się uroczystość, podczas której wręczano 

nagrody Marszałka Województwa za zasługi w dziedzinie pomocy społecznej. Z terenu 

powiatu takie wyróżnienie otrzymała p. Elżbieta Rogowska – Kierownik MOPS-u, 

- 15 listopada odbyła się sesja Rady Gminy Biskupiec, podczas której podjęto temat dalszego 

funkcjonowania Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach, 

- 16 i 19 listopada Starosta spotkała się z prezesami brodnickiego i iławskiego PKS-u; w 

przyszłości odbędzie również spotkanie z wszystkimi przewoźnikami realizującymi 

przewozy na terenie powiatu. Celem spotkanie jest skorelowanie transportu z 

uruchomieniem szkoły w Kurzętniku, 

- odbyło się spotkanie, na którym podsumowano realizację projektów w ramach EFS, 

- 23 listopada odbyło się posiedzenie Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego - 

podczas spotkania podsumowano ćwiczenia pn. „Nowomiejska jesień 2012”. Protokół z 

kontroli zawiera pozytywną ocenę ćwiczeń, 

- odbyły się dwa turnieje: halowej piłki nożnej dziewcząt ze szkół gimnazjalnych i chłopców 

ze szkół podstawowych,   

- 26 listopada odbyło się spotkanie ze związkami zawodowymi szkół na temat zmian w 

szkolnictwie ponadgimnazjalnym,  

- Wicestarosta wspólnie z Dyrektorem Szpitala uczestniczyli w Konwencie Powiatów, 

- Starosta uczestniczyła w pracach Komitetu Monitorującego realizację programu Kapitał 

Ludzki, 
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- 27 listopada odbyło się Zgromadzenie Wspólników oraz kolejne spotkanie ze związkami 

zawodowymi; odbyło się również spotkanie z nauczycielami i rodzicami z Zespołu Szkół 

Rolniczych w Czachówkach. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do sprawozdania. Radni nie mieli pytań. 

Ad. 7 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie wniosków.  

Radny Marek Ząbkiewicz zapytał jaką decyzję podjęło Zgromadzenie Wspólników w sprawie 

Rady Nadzorczej Szpitala Powiatowego. 

Starosta poinformowała, że rezygnację z członkostwa w Radzie złożył p. Ziejewski. 

Zgromadzenie Wspólników podjęło uchwałę w sprawie zmiany w składzie Rady. W statucie 

jest zapis o tym, że Rada może liczyć od 3 do 5 członków. ZW podziękowało p. 

Ziejewskiemu za pracę w Radzie. Starosta dodała, że P. Ziejewski finansował także zakup 

ubrań dla ratowników medycznych, wyposażenie pracowni. 

Radny Ząbkiewicz powiedział, że jego pytanie dotyczyło dalszej przyszłości rady, a nie 

rezygnacji p. Ziejewskiego. 

Starosta odpowiedziała, że na razie Rada zostaje. Na kolejnym posiedzeniu ZW ten temat 

będzie ponownie omówiony. Dla ZW ważna jest opinia p. Dyrektora w tej sprawie. 

Wcześniej dyrektor zapewniał, że Rada jest potrzebna. Rada spotyka się często i na bieżąco 

analizuje różne problemy. 

Przewodnicząca zapytała czy są jeszcze jakieś pytania lub wnioski. Wniosków i pytań nie 

zgłoszono. 

Ad. 8 

Informacja na temat analizy oświadczeń majątkowych przez Urząd Skarbowy 
 

Przewodnicząca poinformowała, że każdy z radnych otrzymał wycinek dotyczący analizy 

swojego oświadczenia. Następnie odczytała ogólną informację na temat analizy oświadczeń 

radnych (załącznik nr 6). Poprosiła, aby dołożyć starań, aby w kolejnych oświadczeniach było 

mniej błędów, a przynamniej aby nie popełniać dotychczasowych błędów.  

Przewodnicząca ogłosiła 10 minut przerwy. 

Ad. 9 

Przerwa 

/przerwa/ 

Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie. 
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Po przerwie oprócz radnych, Skarbnika Powiatu, Sekretarza Powiatu, Radcy Prawnego, 

obecni byli: Andrzej Korecki, Mirosław Wodara, Krzysztof Piechocki, Ryszard Kłosowski, 

Grzegorz Januszewski, Tadeusz Ławicki, Krzysztof Grześkiewicz i Jolanta Haska.  

Ad. 14 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/130/2011 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2011r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2012-2037 oraz 

uchwał zmieniających: XVIII/158/2012 z dnia 25.01.2012r. , XX/171/2012 z dnia 

2.03.2012r., XXI/182/2012 z dnia 29.03.2012r., XXII/196/2012 z dnia 26.04.2011r., 

XXIII/208/2012 z dnia 31.05.2012r. XXIV/212/2012 z dnia 28.06.2012r., XXV/220/2012 

z dnia 26.07.2012r., XXVI/233/2012 z dnia 21.08.2012r., XXVII/241/2012 z dnia 

28.09.2012r., XXVIII/248/2012 z dnia 26.10.2012r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Poprosiła p. Skarbnik o omówienie uchwały. 

P. Skarbnik poinformowała, że budżet powiatu zwiększa się o 216.960 zł. Zwiększają się 

dochody bieżące i wydatki bieżące. Związane jest to z dotacjami z rezerw celowych  m.in. z 

rezerwy subwencji oświatowej 25 tys. zł. na remont dachu w Zespole Szkół.   

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXIX/252/2012 (załącznik 

nr 7) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale 

Nr XVI/131/2011 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2011r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Nowomiejskiego na 2012r. oraz uchwał 

zmieniających: XVIII/159/2012 z dnia 25.01.2012r., XX/172/2012 z dnia 2.03.2012r., 

XXI/183/2012 z dnia 29.03.2012r., XXII/197/2012 z dnia 26.04.2012r., XXIII/209/2012 z 

dnia 31.05.2012r., XXIV/213/2012 z dnia 28.06.2012r., XXV/221/2012 z dnia 

26.07.2012r., XXVI/234/2012 z dnia 21.08.2012r., XXVII/242/2012 z dnia 28.09.2012r., 

XXVIII/249/2012 z dnia 26.10.2012r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Następnie zapytała czy ktoś ma pytania do 

uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXIX/253/2012 (załącznik 

nr 8) podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Radni 

nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXIX/254/2012 (załącznik 

nr 9) podjęto jednogłośnie.  

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokali użytkowych 

Powiatowemu Urzędowi Pracy w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Radni 

nie zadali pytań.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXIX/255/2012 (załącznik 

nr 10) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

 Podjęcie uchwały w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim na 2013r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały wraz z załącznikiem. Zapytała czy ktoś ma 

pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXIX/256/2012 (załącznik 

nr 11) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 15 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały.  

Radny Tomasz Szczepański zwrócił uwagę na błąd pisarski w numeracji paragrafów. 

Przewodnicząca podziękowała za zwrócenie uwagi, błąd będzie poprawiony. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXIX/257/2012 (załącznik 

nr 12) podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 16 

 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych 

związanych z inwestycją „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1321N Kurzętnik – 

Nielbark” 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Dyrektor ZDP Ryszard Kłosowski poinformował, że Wójt Gminy Kurzętnik zadeklarował, że 

wesprze budżet powiatu kwotą minimum 200 tys. zł. na przebudowę drogi Kurzętnik – 

Nielbark. Do Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych tzw. „schetynówek” 

złożono wniosek, który został sklasyfikowany na 4 miejscu. Wnioski były składane wg. 

ustalonego kryterium 70% wkład własny, 30% dofinansowanie od Wojewody. Dziś zapadła 

decyzja, że finansowanie będzie wynosiło 50/50. Dziś ogłoszono też konkurs na drugi etap 

„schetynówek”. Powiaty mogą składać po 2 wnioski. Po podjęciu przez Radę, należy 

wystąpić o decyzję środowiskową. Czas na składanie wniosków jest do 19 grudnia. Pewne 

procedury podjęto już trzy tygodnie temu. Jeżeli Rada podejmie uchwałę, będzie złożony 

drugi wniosek na ww. drogę. Wstępnie określono koszt na 800 tys. zł. Na sesji 17 grudnia 

Rada musiałaby dokonać stosownych zmian w budżecie. Aneks do umowy jest podpisany. Z 

pierwszej „schetynówki zostaje 120 tys. zł. Na nowy wniosek powiat musiałby zabezpieczyć 

200 tys. zł. Wójtowi Gminy bardzo zależy na remoncie drogi, być może uda się 

wynegocjować, że gmina przekaże większą kwotę niż 200 tys. zł.    

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXIX/258/2012 (załącznik 

nr 13) podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszedł radny Kazimierz Wiśniewski. 

Ad. 17 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z 

dróg i ich przechowywanie 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały.  

Radny Ząbkiewicz zapytał jak stawki określone przez Ministra Finansów mają się do stawek 

w uchwale. 

P. Kłosowski odpowiedział, że w uchwale zaproponowano maksymalne stawki, podobnie jak 

w ubiegłym roku. Stawki rosną od 10 do 150 zł. Przez rok na parkingu strzeżonym przy ZDP  

umieszczono jedynie 6 „nowych” pojazdów. Samochody są odbierane dość szybko. 5 

samochodów przechowywano w sumie 17 dni. Dochód jaki uzyskano wyniósł 1.500 zł. Jest 
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jeszcze jeden samochód, który stoi już 3 miesiące. Nikt się po niego nie zgłasza, sprawa trafi 

do sądu. W tej chwili koszt wynosi już 4 tys. zł. Trudno powiedzieć czy ta kwota będzie do 

odzyskania.   

Radny Szczepański zapytał czy zdarzały się przypadki umieszczania rowerów na parkingu. 

Stawka za przechowywanie roweru jest wysoka. 

P. Kłosowski odparł, że w tym roku nie, ale jest kilka starych rowerów z lat ubiegłych, które 

przekazała policja. Dodał, że koszty utrzymania parkingu i tak znacznie przewyższają dochód 

jaki uzyskuje się z opłat za przechowywanie. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 

radnych, jeden radnych wstrzymał się od głosu. Uchwała nr XXIX/259/2012 stanowi 

załącznik nr 14. 

Ad. 18 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół Zawodowych w 

Nowym Mieście Lubawskim i szkół wchodzących w jego skład 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Przewodnicząca stwierdziła, że napis na szkole umieszczono z boku, a nie od frontu. 

Wicestarosta odparł, że projektant nie zgadza się, twierdząc że napis od frontu zaburzyłby 

estetykę.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XXIX/260/2012 (załącznik 
nr 15) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 19 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych  

Przewodnicząca poinformowała, że było jedno pytanie, odpowiedzi udzielono na bieżąco. 

Ad. 20 

 Sprawy różne 

Radny Ząbkiewicz poinformował, że jeden z wyborców za pośrednictwem radnego zwrócił 

się z pytaniem do p. Starosty – czy prawdą jest, że czasie urzędowania p. Starosta pracuje w 

szkole. 

Starosta odparła, że tak. Od zawsze pracuje w szkole, ma 2 godziny muzyki tygodniowo. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Nikt się nie zgłosił. 
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Ad. 21 

 Zakończenie obrad XXIX Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła obrady XXIX Sesji Rady 

Powiatu.    

 

Sekretarz obrad              Przewodnicząca Rady Powiatu 

Jan Czapliński            Zofia Andrzejewska 

                

Protokół sporządziła:   

Anna Andrzejczak  


